












Svoje príspevky mô�ete posiela� na emailovú adresu: hajskyhlasnik@gmail.com, 
alebo osobne odovzda� na obecnom úrade. Zárove� mô�ete posiela� aj svoje vyjadrenia, 

návrhy, alebo námietky k�našim obecným novinám.
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ÚRADNÉ DNI Úradné hodiny

PONDELOK 7:30 - 12:00 12:30 - 15:30

UTOROK NESTRÁNKOVÝ DE�

STREDA 7:30 - 12:00 12:30 - 15.30

ŠTVRTOK 7:30 - 12:00 12:30 - 16:00

PIATOK 7:00 - 12:00 12:30 - 14:30

V�posledných d�och sme na obecnom úrade zazna-
menali s�a�nosti a� upozornenia ob�anov na zvý-
šený výskyt psov vo�ne sa pohybujúcich po obci. 
Takýto prístup majite�ov psov k� okoliu ohrozuje 
bezpe�nos� obyvate�ov, u�ktorých pustený pes vy-
voláva strach a�vlastné ohrozenie. Mnohokrát si to 
majitelia ani neuvedomujú, ke��e svojho psa ne-
pokladajú za nebezpe�ného. Dochádza však nielen 
k�ohrozovaniu �udí, ale aj k�zne�is�ovaniu vlastného 
�ivotného prostredia bez sebakritiky a�objektívne-
ho poh�adu na danú skuto�nos�. Aj v�našej obci sa 
neustále stretávame s�takýmito ob�anmi, ktorí toto 
vôbec nerešpektujú. Preto dôrazne upozor�ujeme 
majite�ov psov, �e povinnos�ou ka�dého majite-
�a psa je urobi� také opatrenia, aby sa pes nemo-
hol vo�ne túla� dennú, �i no�nú hodinu. Majite� je 
plne zodpovedný za škodu spôsobenú psom a�má 
povinnos� uhradi� ju v� plnej výške. Na webovej 
stránke obce je zverejnené nové VZN o�niektorých 

UPOZORNENIE PRE MAJITE�OV PSOV
podmienkach chovu psov na území našej obce, kto-
ré schválili poslanci OZ na septembrovej schôdzi. Za 
porušenie tohto nariadenia bude majite� psa pred-
volaný na komisiu pre ochranu verejného poriadku, 
kde mu bude ulo�ená nemalá pokuta. Nemô�eme 
dopusti�, aby kvôli pár nezodpovedným chovate�om 
psov sa ob�an tejto obce bál výjs� vo ve�erných ho-
dinách na prechádzku po obci.

psami, ich výcvik i�uká�ku zásahovej akcie. Najmä 
deti mali z�ich vystúpenia zá�itok, nu� a�ke� na zá-
ver medzi ne pustili nieko�komesa�né šte�a vl�iaka, 
o�zábavu bolo postarané. Po skon�ení popolud�aj-
šieho programu sa za�alo sú�a�i� v� netradi�ných 
športových disciplínach. Prihlásilo sa 7 tímov, pre 
ktoré bolo do kopy pripravených 6 disciplín, �i tratí. 
Všetky sa z��asových dôvodov ani nestihli absolvo-
va�. Sú�a�iacim nechýbala športová gurá�, duch fair 
play, ale predovšetkým chu� zabavi� sa. Doh�ad nad 
správnym prevedením jednotlivých disciplín dr�ala 
rozhodcovská dvojica – man�elia Pavlíkovci, kto-
rým bystrému oku ni� neušlo. Športovú �as� podu-
jatia vydarene komentovala Ing. Lenka Lejtrichová. 
Pre tých, ktorým sa nechcelo sú�a�i� bola priprave-
ná novinka – „Zóna zábavy“. V�nej boli pripravené 
rôzne aktivity, kde si tú svoju „naj“ mohol nájs� ka�-
dý – od tých najmenších, cez tíned�erov a� po tých 
starších. Najvä�ší úspech zo�al bunji running, cho-
dúle, stre�ba z�luku a�fúkacie šípky. Po vyhlásení vý-
sledkov a�odovzdaním cien prvým trom najlepším 
tímom starostkou obce sa športová �as� podujatia 
skon�ila. Ve�erný program zahájila svetelná šou 

Circus Saule. Tá postupne gradovala a�ke� pomocou 
svetelných efektov vytvorila logo Rozlú�ky s�prázdni-
nami, názov obec Haj a�náš hájsky erb publikum bolo 
vo vare. Nechýbalo ani zapálenie vatry a��astovanie 
páleným. Ve�er sa však ani z�aleka nekon�il. Spieva-
lo sa pri vatre za doprovodu harmoniky Mgr. Katky 
Hankovej, na tane�nom parkete sa tancovalo. Veselá 
atmosféra, správne naladení �udia, dobrá organizá-
cia podujatia dáva hájskej Rozlú�ke s� prázdninami 
pe�a� dobrej akcie. 

Po�as sú�a�í 
v�netradi�ných 
športových 
disciplínach si 
u�ili zábavu sú-
�a�iaci i�diváci.


